



English below

"Old and new media and fake news"

As chair of the **Education and Culture Committee**, the FEDE would like to draw your attention to the above **masterclass** offered by the Council of Europe. It will take place online from **16 September to 18 October**.

Designed in collaboration with European experts and aimed at institution directors and teachers, **the masterclass will train educational professionals to tackle fake news**.

The masterclass is timely: there is an increasingly urgent need to act against rampant misinformation and the threat it poses to democracy.

The deadline for registration is 9 June:

http://a.cs.coe.int/team40/education/forms1/Master_class_2019.aspx

For more information: <https://www.coe.int/fr/web/learning-resources/master-classes>

"Old and new media and fake news"

Dans le cadre de sa présidence de la **Commission éducation et culture**, la FEDE souhaite mettre en avant la **Masterclass** proposée par le Conseil de l'Europe qui se déroulera en ligne du **16 septembre au 18 octobre**.

Destinée aux directeurs d'établissements, aux professeurs, cette Masterclass en ligne imaginée avec des experts européens, entend préparer **un ensemble de professionnels de l'éducation à la lutte contre les fake news**.

Une formation nécessaire, qui se fait de plus en plus urgente pour s'opposer à la désinformation qui parcourt nos actualités et qui vient faire obstacle à la démocratie.

Inscrivez-vous avant le 9 juin :

http://a.cs.coe.int/team40/education/forms1/Master_class_2019.aspx

Plus d'informations : <https://www.coe.int/fr/web/learning-resources/master-classes>